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SGP
Geen.

Pro’98
Geen.

CU

B-1.1 Wet Inburgering. Mensen uit verschillende landen hebben soms iets anders nodig als het gaat 
om in te burgeren. Hoe gaan we er voor zorgen dat die inburgering kansrijk is voor mensen met 
verschillende achtergronden?

B-1.11 Veilig Thuis. De ChristenUnie wil de effecten van de coronacrisis bespreken en hoe daar mee 
om te gaan. Uit de stukken blijkt bijvoorbeeld dat veel vrouwen en jongeren contact opnemen. Daarom 
verzoeken we om ook A.2 (Verzoek UN Women Nederland) hierbij te betrekken.

B-3.18 Rapportage faseren en doseren woningbouw. Hoe gaan we beter faseren zodat de 
bouwsnelheid beter aansluit bij de vraag vanuit de Barneveldse samenleving?

B-3.19 Implementatie gebiedsgericht werken. De ChristenUnie wil dit graag bespreken vanuit de wens 
dat er tempo in dit proces komt en blijft. Dat is goed voor de gemeente, de inwoners en de andere 
stakeholders.

CDA

A-2 UN Women - willen we graag bespreken en aandacht voor vragen. Komt dit in Barneveld ook 
voor, hebben we alles in beeld en hoe handelt de gemeente vervolgens.

B-4.21 Privacybeleid - graag bespreken of de gemeente voldoet aan gestelde privacy wetgeving; zijn 
alle registers up-to-date? Zijn er bijv. datalekken geweest en hoe wordt dat opgepakt.

Lokaal Belang

A-6/A-7
Lokaal Belang heeft de windmolenbrieven A3a en A5 geagendeerd om, ook in het kader van de 
recente ontwikkelingen, snel in gesprek te gaan over de inhoud. Het is in onze ogen belangrijk, zeker 
in de aanloop naar de ontwikkeling van de structuurvisie, nieuwe inzichten en feiten te bespreken. Dit 
om deze eventueel mee te nemen in deze structuurvisie. Dat kan o.a. mogelijk tijd en energie 
besparen. De herhaalde oproep van de brievenschrijvers nemen wij over; graag in gesprek met 
college en raad over de inzichten en ontwikkelingen ten aanzien van windturbines op land en de 
gevolgen voor onze gemeente in relatie tot de structuurvisie windenergie. Zeker nu de Raad van State 
uitspraak heeft gedaan over de milieunormen. 

B-3.18 Rapportage faseren en doseren
Wij willen het college bevragen over dit belangrijke onderwerp zeker in het kader van de groeiplannen 
van de gemeente Barneveld. Hoe willen wij dat de gemeente Barneveld invulling geeft aan zijn 
woningbouwplannen?



B-3.22 Woondeal Regio Amersfoort
B-3.23 Regionaal Programmeren Wonen en Werken Regio Amersfoort
Dit belangrijke document gaat over de toekomst van de gemeente Barneveld. Dit past in de discussie 
over de groei van de gemeente Barneveld ook in relatie tot het aantal woningen en dus inwoners. 
Opvallend dat het gebied Rijnvallei lijkt aangewezen voor 1000 woningen. Het is belangrijk om er in de 
commissie over in gesprek te gaan. De raad moet grip kunnen houden op deze ontwikkelingen.

VVD
Geen.

Burger Initiatief

B-1.11 over Veilig Thuis. We willen dit graag bespreken en antwoord zien te krijgen/vinden over hoe 
Veilig Thuis nu omgaat met vermeldingen en of er eindelijk een oplossing is gevonden hoe dit te 
registreren. Die vraag hebben wij al meermaals gesteld en we zijn verwezen naar dit document. 


